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Zápis z jednání 
Rady ČJF 
č. 2/2023 

Den konání 20. června 2023 

Místo konání Orea Hotel Pyramida, Bělohorská 24, 169 01 Praha 6 

Čas od: 10.15 do: 16:41  

 

Přítomnost členů VV Radek Rouč (RR) ÄNO 

Ing. Josef Balaštík (JB) ANO 

Václav Drbal (VD) ANO 

Zdeněk Hruška (ZH) ANO 

Ing. Markéta Kvapilová 
(MK) 

NE, v.z. Nývlt 

Ondřej Pospíšil (OP) ANO 

Ing. Eva Mentlíková (EM) ANO 

Ing. Eva Pařenicová (EP) ANO 

Alekos Pejos (AP) ANO 

Mgr. Lenka Sekaninová 
(LS) 

ANO 

Veronika Dáňová (VDA)  

Ing. Radovan Šalek (RD) ANO (odchod 16:15) 

Ing. Marcela Šímová (MŠ) ANO 

Přítomnost hostů Sylva Boušková (SB) ANO 

Mgr. Ondřej Novák (ON) NE 

Ing. Vladimíra 
Pospíšilová 
(VP) 

ANO 

Mgr. Bc. Marek Holub 
(MH) 

ANO 

Ing. Petr Kuklík (GS) ANO 

Ing. Antonín Terber (AT) NE 
 

Petra Žákovská (PŽ) ANO 

Prezenční listina přítomných osob tvoří přílohu tohoto zápisu 

 

Program jednání: 

1. Schválení programu Rady ČJF (příloha č. 1.1.1) 

2. Kontrola plnění úkolů z Rady ČJF – ze dne 16. 5. 2023 (příloha č. 2.1.1) 

3. Diskuze k aktuálním tématům 

4. Informace o činnosti členů VV ČJF 

5. Konference ČJF 

6. Zpráva KRK ČJF 

7. Změna formátu zápisu Jednání Rady ČJF 

8. Různé 

 
Průběh jednání a přijatá usnesení: 

1.1. Schválení programu Rady ČJF (příloha č. 1.1.1) 

Usnesení 
č. 
1.1/06/23 

AP navrhuje zařadit bod přehodnocení a úprava sazebníku poplatků.. 
Okamžité odstranění poplatků, které jsou v rozporu s řády ČJF. Hlasování ( 5 
Pro/5 Proti/ 3Zdržel se). Nebylo schváleno. 
Rada ČJF schvaluje program jednání Rady ČJF. 
 

hlasování Pro:12 Proti:0 Zdržel se:1 
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4.1. Ekonomika – Rozpočet 2022 ((příloha č. 4.1.1, příloha č. 4.1.2) 

Usnesení 
č. 
4.1/06/23 

VP vysvětluje jednotlivé položky. Rada diskutuje koncept galavečeru ČJF 
v roce 2022 a navrhuje přehodnocení konceptu s ohledem na finanční 
náročnost a zvážit méně nákladnou alternativu a navýšení příjmů od partnerů. 

hlasování Pro: Proti: Zdržel se: 

2.1. Kontrola plnění úkolů zápisu z Rady ČJF – ze dne 16.5.2023 (příloha č. 2.1.1) 

Usnesení 
č. 
2.1/06/23 

Bez úkolu. 

hlasování Pro: Proti: Zdržel se:  

3.1.  Disuse k aktuálním tématům 
3.1/06/23  

1. Stylový pohár ve skákání – pravidla.  

VD a SB diskutují nad aktuální praxí. Konstatují pozitivní přínos a to vytvoření 

prostoru a podpory pro oblastní sport. 

 

2. Zrušení povinností flotů navíc – jen doporučit. 

 
VD uvádí zkušenost za oblast s největšími pořadateli, obecně je tato aktivita 

pozitivně vnímána jezdci. Je pro zachování aktuálního nastavení.  

 

3. Pravidla. 

 

VV prezentuje časovou osu a proces schvalování národních úprav a  FEI 

úprav pravidel. RR zmiňuje problematiku letošního roku a časové prodlevy, 

kterým chce pro další období předejít. VD požaduje informovat o tomto 

procesu a termínech OS a jezdeckou veřejnost. 

 

4. Závody a legislativa, vazba na hobby (poplatek 15,-Kč, financování HR – jak 

se projevuje do ekonomiky a čím je podporou malých pořadatelů. Kdo je 

malým pořadatelem.  

 
MH prezentuje myšlenku a detaily tohoto projektu. Proces výběru a úhrady HR 

je na bázi vestavěného stabilizátoru, kdy závody s více starty automaticky 

podporují menší pořadatele s méně starty. Dále MH prezentuje přípravu 

elektronických rozpisů a jejich funkcionalitu. MH informuje předsedy oblastí o 

problematice chybně zpracovaných výsledků ze závodů, s jakými chybami se 

potýkáme a jaký je proces nápravy. VD popisuje aktuální stav na závodech, 

kdy jsou schvalovány rozpisy s chybami a v rozporu s pravidly. V.D. na 

základě usnesení z konference oblasti -zrušit poplatek 15,-Kč. 

 

 

Termín a možnost konzultace pravidel před vydáním, viz bod 3.  

 

Komise pořadatelů. RR prezentuje záměr zřízení této komise. Vyzývá oblasti, 

pokud mají schopné kandidáty do této komise, aby svoje návrhy na nominace 

předložili.  

 
5. Tvorba kalendáře závodů.  

 

Rada zmiňuj problematiku kalendář závodů, zadávání závodů do kalendáře a 

překrývání termínů akci. Termíny závodů v rámci sousedních oblastí atp. VV 

poukazuje na vzájemnou komunikaci mezi oblastmi a pořadateli a nalezení 

vzájemného konsensu.  

 Pro: Proti: Zdržel se: 
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4.2. Ekonomika – Rozpočet 2023 ((příloha č. 4.2.1) 

Usnesení 
č. 
4.2/06/23 

VP vysvětluje jednotlivé položky rozpočtu.  
AP nesouhlasí s výší alokovaných prostředků v rozpočtu ČJF 2023 na 
galavečer a navrhuje, aby rozpočet na galavečer byl plně hrazen 
z partnerských peněz. 
MH prezentuje návrh záměru na investici v rámci dotační žádosti MTZ, kdy 
k poskytnuté dotaci 6 500 tis. Kč je nutná 15% spoluúčast z rozpočtu ČJF ve 
výši 1 200 tis. Kč. 
Rada ČJF schvaluje záměr a financování prezentovaného pořízení MTZ 
v rámci dotačního titulu. ( 13 Pro/ 0 Proti/ 0 Zdržel se)  

hlasování Pro: Proti: Zdržel se: 

5.1. Konference ČJF 

Usnesení 
č. 
5.1/06/23 

VV ČJF představuje osobu pověřenou vedením Konference ČJF paní Mgr. 

Ladu Petrikovou. 

 

hlasování Pro: Proti: Zdržel se: 

6.1. Zpráva KRK ČJF 

Usnesení 
č. 
6.1/06/23 

 MH reaguje na jednotlivé body sdělení předložené zprávy KRK ČJF 
k hospodaření roku 2022 a reaguje na uvedené sdělení a doporučení. 
Rada ČJF bere prezentované závěry kontroly a reakci VV ČJF na vědomí. 

hlasování Pro: Proti: Zdržel se: 

7.1. Změna formátu zápisu Jednání Rady ČJF 

Usnesení 
č. 
7.1/06/23 

 RR uvádí formální proces realizace zápisů z jednání Rady ČJF. 
Rada ČJF bere sdělení na vědomí. 

hlasování Pro: Proti: Zdržel se: 

8.1. Různé 

Usnesení 
č. 
8.1/06/23 

 Rada ČJF konstatuje nezapsání výsledků do kariér. VV ČJF sděluje problém 
ve zpracování výsledků, tj. zaslané výsledky od zpracovatelů vykazují zásadní 
chybovost, a to i v rozporu s pravidly. Sekretariát na nápravě usilovně pracuje. 
Rada ČJF konstatuje nutnost dodržování pravidel, a to především ve věci 
dodržování věkové hranice startujících. 
 
Rada ČJF schvaluje zápis 2. zasedání Rady (12 Pro/ 0 Proti/ 0 Zdržel se) 

hlasování Pro: Proti: Zdržel se: 
 

Zapsal: Ing. Petr Kuklík 
 
 

 
Přehled úkolů z 4. jednání Rady ČJF 

bod kdo úkol termín splněno náhradní 
termín 

 
 


